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PROCES-VERBAL 

Incheiat az1, 16.11.2020 cu ocazia sedintei ordinare a Consiliului local al 
comunei Dumitra, convocata de dl. primar Gheorghe Balajan, prin Dispozitia nr. 
226/10.11.2020 si convocatorul nr. 4204/11.11.2020. Sunt prezenti la sedinta 13 
consilieri locali in functie si domnii Burzo Cristian si Pop Nistor, prezenti la sedinta 
in calitate de invitati. 

D-na secretar Bodiu-Muresan Maria-V. deschide sedinta si prezinta Incheierea 
civila nr. 1718/2020 pronuntata de Judecatoria Nasaud in dosarul civil nr. 
2552/265/2020 prin care se valideaza alegerea in calitate de consilieri locali a 
numitilor Burzo Cristian si Pop Nistor, supleanti pe listele Aliantei pentru Dumitra; 
in continuare, invita pe domnii Burzo Cristian si Pop Nistor sa depuna juramantul de 
credinta. 

Potrivit prev. art. 117 din Ordonanta de Urgenta a Guvemului nr. 57/2019, 
privind Codul administrativ, cu modificarile ~i completarile ulterioare, consilierii 
locali ale~i ale caror mandate au fost validate, depun urmatorul juramant in limba 
romana: Jur sa respect ConstituJia §i legile Jarii §i sa Jae, cu buna-credinJa, tot 
ceea ce sta fn puterile §i priceperea mea pentru binele locuitorilor comunei 
Dumitra. A§a sa fmi ajute Dumnezeu! Domnii Burzo Cristian si Pop Nistor depun 
juramantul in fata consiliului local al comunei Dumitra. Un exempiar al juramantului 
se pastreaza la dosarul de sedinta, iar al doilea se inmaneaza consilierului local ales. 

Intrucat toti cei 15 consilieri care compun CL Dumitra au depus juramantul de 
credinta si sunt in exercitiul mandatului, d-na secretar propune alegerea unui 
presedinte de sedinta, care va conduce sedintele consiliului local pentru o perioada 
de eel mult 3 luni. DI. Valean Grigore-Daniel propune sa fie alesi in ordine 
alfabetica; astfel, este propus dl. Ani Leon. Se supune la vot si se aproba cu 15 
voturi "pentru" alegerea d-lui Ani Leon in functia de presedinte de sedinta pt. lunile 
noiembrie 2020 - ianuarie 2021. 

In continuare, dl. Ani Leon preia conducerea sedintei si supune la vot 
proiectul ordinii de zi care se aproba cu 15 voturi "pentru". 

A vand in vedere faptul ca urmatorul punct pe ordinea de zi este alegerea 
viceprimarului comunei Dumitra, dl. primar Balajan Gheorghe propune pe dl. Ani 
Leon pentru functia de viceprimar. Nemaifiind alte propuneri, d-na secretar 
procedeaza la completarea buletinelor de vot pregatite in prealabil, conform prev. 
art. 139(7), (8) din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ. Sunt pregatite 15 
buletine de vot si o uma in care vor· fi introduse si care este prezentata consiliului 
local. D-na secretar arata ca alegerea viceprimarului se face prin vot secret si 
inmaneaza pe rand, in ordine alfabetica, fiecarui consilier, cate un buletin de vot; 
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se abtin de la vot, situatie in care d-na secretar le aduce la cunostinta prev. art. 
139(10) din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ conform caroia 
"Abtinerile se numara la voturile impotriva". Dupa ce toti consilierii si-au exercitat 
dreptul de vot, uma este desfacuta de catre d-na secretar in fata tuturor consilierilor, 
carora le prezinta fiecare buletin de vot cu optiunea exprimata. Rezulta un numar de 
11 voturi "pentro" si 4 voturi "impotriva". Se constata alegerea domnului Ani Leon 
in functia de viceprimar al comunei Dumitra, acesta intronind majoritatea absoluta a 
voturilor (8 voturi "pentro"), conform prev. art. 152(2) din OUG nr. 57/2019. DL 
Ani Leon multumeste consilierilor care 1-au votat. 

In continuare dl. Ani Leon propune organizarea Comisiilor de specialitate ale 
CL Dumitra. Pentro Comisia buget-finante, administratie publica locala, amenajarea 
teritoriului si urbanism se propun urmatorii consilieri: Valean Grigore-Daniel, 
Martita Paul-Viorel, Buhai Alexandro, Denes loan si Ani Leon. Pentru Comisia 
cultura, invatamant, protectie sociala, juridic, relatii cu cetatenii se propun d-nii 
Hurdea Flavius-Calin-Utu, Todica Niculita, Danciu Iacob, Epure Grigore si Burzo 
Cristian. Pentro Comisia drepturile omului, culte, probleme ale minoritatilor, 
ecologice si protectia mediului se propun urmatorii: Briciu Viorel-Marcel, Todoran 
Marin, Cristea Ovidiu, Mure~an loan, Pop Nistor. Se supun la vot propunerile facute 
si se aproba proiectul de hotarare privind organizarea Comisiilor de specialitate ale 
CL Dumitra cu 15 voturi "pentro", cu componenta mentionata mai sus. 

Se ia in discutie proiectul de hotarare privind aprobarea Regulamentului de 
organizare si functionare al CL Dumitra. DL Hurdea Calin propune sa se creeze o 
pagina oficiala de facebook a Comunei Dumitra de pe care sa se transmita in direct 
sedintele de consiliu local. DL Valean Grigore-Daniel solicita completarea art. 35 
din regulament, respectiv proiectele de hotarari care vizaza investitii sa fie insotite 
de o prezentare foto (pe videoproiector) atat inainte de aprobare, cat si dupa 
finalizarea investitiei. Se supune la vot si se aproba cu 15 voturi "pentro" proiectul 
de hotarare privind aprobarea Regulamentului de organizare si functionare al CL 
Dumitra, cu completarile de mai sus. DL Martita Paul-Viorel solicita ca toate 
sedintele ordinare ale consiliului sa se desfasoare in caminul cultural. 

Se ia in discutie proiectul de hotarare privind rectificarea bugetului bugetului 
local de venituri si cheltuieli al comunei Dumitra pe anul 2020. DL Buhai Alexandro 
intreaba pentro ce sunt ajutoarele de urgenta, la care dl. Mathe Ioan-Ovidiu arata ca 
sunt pentro casatorii, nasteri si inmormantari. D-na secretar arata ca in luna iulie 
2020 a fost adoptata o hotarare de consiliu privind aprobarea Regulamentului de 
acordare a ajutoarelor de urgenta. 

DL Denes loan intreaba daca s-au terminat de reparat gropile ramase in urma 
transversarilor la apa, la care dl. Ani arata case vor astupa toate gropile. DL Hurdea 
Calin solicita repararea trotuarolui la "scoala din jos" si a capacului de la caminul 
de fibra optica telefoane din fata gradinitei. DL Briciu Marcel intreaba daca in 
achizitia tabeletelor care a fost aprobata de CL au fost cuprinse si abonamente, la 
care dl. primar arata ca tabletele au fost achizitionate impreuna cu cartela SIM, iar 
abonamentul tabletelor costa aprox. 25 mii lei/luna. 

DL Hurdea Calin sesizeaza ca "e o fosa in fata la bloc, in spate la atelierol 
IAS"; dl. Ani Leon precizeaza ca fosa apartine d-lui Opre Ionel si urmeaza sa i se 
trimita o adresa pentro acoperirea ei. DI. Hurdea Calin mai solicita sa se amplaseze 



DL Cristea Ovidiu sesizeaza ca la biserica s-a turnat asfalt direct pe pamant; 
dl. Martita Paul solicita sa se repare unde s-a decupat asfaltul pentru canalizare, 
precum si podul de la "carligate"; dl. Ani Leon arata ca este vorba de drumul 
judetean 173B si se va trimite o adresa la Consiliul Judetean B-N. 

Se supune la vot proiectul de hotarare privind rectificarea bugetului local de 
venituri si cheltuieli al comunei Dumitra si se aproba cu 15 voturi "pentru". 

Se ia in discutie proiectul de hotarare privind mandatarea reprezentantului 
comunei Dumitra in Adunarea Generala a Asociatiei de Dezvoltare lntercomunitara 
pentru gestionarea integrata a deseurilor municipale in jud. B-N. DI. Hurdea Calin 
arata ca, potrivit legii, primarul e reprezentantul legal al comunei; se supune la vot si 
se aproba cu 15 voturi pentru. 

Se ia in discutie proiectul de hotarare privind aprobarea solicitarii prelungirii 
scrisorii de garantie bancara IG 173300267 din 22.06.2017 1n valoare de 643.323,66 
lei de la Fondul de Garantare a Creditului Rural - IFN S.A. pentru finantarea 
obiectivelor de investitii derulate prin FEADR masura 7 .6; dl. Hurdea Calin 
intreaba daca ajung 2 luni pentru prelungire si propune sa se prelungeasca cu 4 luni; 
se supune la vot si se aproba cu 15 voturi "pentru". 

Se ia in discutie proiectul de hotarare privind actualizarea datelor unor bunuri 
atestate ca apartinand domeniului public al comunei Dumitra, jud. B-N; DL Mathe 
Ioan-Ovidiu arata ca este vorba de actualizarea valorii de inventar a unor drumuri 
facute de DIMEX, in cadrul proiectului "Modemizarea infrastructurii rutiere locale 
in comuna Dumitra, jud. B-N". DI. Todoran Marin solicita suplimentarea semnelor 
de circulatie pe DC 32. Se supune la vot si se aproba cu 15 voturi pentru". 

In continuare dl. Ani Leon prezinta adresa nr. 1511/30.09.2020 a Scolii 
Gimnaziale Dumitra. Se propun urmatorii reprezentanti din partea CL: in Consiliul 
de Administratie: d-nii Hurdea Flavius-Calin-Utu si di. Cristea Ovidiu; in Comisia 
pentru prevenirea si eliminarea violentei, a faptelor de coruptie si discriminarii in 
mediul scolar si promovarea interculturalitatii: dl. Ani Leon; in Comisia de evaluare 
si asigurare a calitatii(CEAC): dl. Martita Paul-Viorel. 

Nemaifiind alte probleme de discutat, se declara sedinta inchisa. 
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